
PROTOKÓŁ 

Posiedzenia Zarządu Pomorskiego Związku Brydża Sportowego 

z dnia 23 maja 2017 roku 
 

 
Dnia 23 maja 2017 r. w Gdańsku odbyło się posiedzenie Zarządu Pomorskiego Związku Brydża 

Sportowego (PWZBS). W zebraniu brali udział: Prezes Andrzej Zaleski, Wiceprezes Krzysztof 

Czapczyk, Wiceprezes Jacek Sikora, Skarbnik Roman Kmieciak, Sekretarz Marcin Wasłowicz, 

Kazimierz Dominiak Jakub Kasprzak, Janusz Liwosz i Alison Nissen. 

Zebranie otworzył Prezes Zarządu PWZBS Andrzej Zaleski. Wobec obecności 9 z 11 członków 

stwierdzono zdolność Zarządu do podejmowania uchwał. Na wstępie przyjęto zaproponowany 

przez Prezesa porządek obrad: 

1. Powołanie Wydziału Dyscypliny PWZBS. 

2. 57. Międzynarodowy Kongres Bałtycki. 

3. Strona formalna turniejów środowych. 

4. Turnieje w Sudomiu. 

5. Stan sprzętu na turniejach PWZBS. 

 

 Ad 1.  

Zarząd zgodził się, że koniecznością jest powołanie organu dyscyplinarnego w zgodzie 

z Regulaminem Dyscyplinarnym PZBS. W dyskusji zastanawiano się nad możliwymi członkami 

wydziału aż ostatecznie Prezes Andrzej Zaleski zarządził głosowanie nad uchwałą o następującej 

treści: 

 

Uchwała nr 4/2017 

w sprawie powołania Wydziału Dyscypliny 

Na podstawie  §31  Statutu Zarząd PWZBS uchwala, co następuje: 

§ 1 

Powołuje się Kazimierza Dominika do pełnienia funkcji Przewodniczącego Wydziału 

Dyscypliny. 

§ 2 

Powołuje się: Dariusza Boguckiego, Ireneusza Dzikowskiego, Janusza Liwosza, Alison Nissen, 

Józefa Pochronia, Jacka Sikorę, Martę Sikorę i Marcina Wasłowicza do pełnienia funkcji 

członków Wydziału Dyscypliny PWZBS. 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Głosowało 9 członków Zarządu i wszyscy byli za wobec czego Prezes oznajmił, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad 2. 

Wiceprezes Jacek Sikora szeroko omówił stan przygotowań do 57. Międzynarodowego Kongresu 

Bałtyckiego. Zarząd zapoznany został z oczekiwanymi warunkami na sali, sanitarnymi, 

gastronomicznymi, a także finansowymi. Zarząd z aprobatą przyjął sprawozdanie z postępu 

przygotowań.  

 

Ad 3. 

Temat wywołał ożywioną dyskusję, w wyniku której Jakub Kasprzak i Skarbnik Roman Kmieciak 



przedstawili propozycję rozwiązania problemu. Propozycja spotkała się z aprobatą całego 

Zarządu, który zobowiązał Romana Kmieciaka do wprowadzenia zasad w życie. 

 

Ad 4. 

Skarbnik Roman Kmieciak omówił sprawę organizacji turniejów w Sudomiu, a w szczególności 

Ogólnopolskiego Turnieju Par pamięci Jerzego Komorowskiego. Sudomie dysponuje bardzo 

ograniczoną powierzchnią, którą można przeznaczyć na potrzeby gry, co powoduje konieczność 

wprowadzenia rygorystycznych wcześniejszych zapisów. Zarząd z aprobatą przyjął sprawozdanie 

i zobowiązał Romana Kmieciaka do dopilnowania organizacji turnieju z ramienia PWZBS. 

 

Ad 5. 

Wiceprezes Krzysztof Czapczyk zwrócił uwagę na bardzo zły stan bidding-boxów używanych przez 

PWZBS w klubie Makabi. Wywiązała się dyskusja w wyniku której Zarząd zobowiązał Romana 

Kmieciaka do wymiany bidding-boxów na inne z zapasów PWZBS. 

 

Wobec zakończenia dyskusji prezes stwierdził wyczerpanie porządku obrad, podziękował 

obecnym za przybycie i zakończył posiedzenie. 

 

 

 

 

Sekretarz 

(–) Marcin Wasłowicz 

Prezes 

(–) Andrzej Zaleski 

 


